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Aan: Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Goirle 
 

Betreft: Schriftelijke vragen op basis van het Reglement van Orde (art. 40), 
betreffende geluidsoverlast A58 
  

Datum: 22 oktober 2019 

 
 
Geacht college, 
 
De VVD-fractie verzoekt u schriftelijk antwoord te geven op de onderstaande vragen m.b.t. 
geluidsoverlast A58. 
 
Onlangs ontvingen wij van u een raadinformatiebrief over de geluidsoverlast A58 en de 
antwoorden op de vragen die wij over de geluidsoverlast stelden op 26 augustus. Beide 
documenten met dagtekening 15 oktober 2019. 
De ontvangen antwoorden en de raadsinformatiebrief roepen bij ons enkele vragen op.  
 
1. Raadsinformatie 
 
Uit raadsinformatiebrief 29 augustus: 
Onderzoek  
 
De wethouders Berend de Vries (gemeente Tilburg) en Bert Schellekens (gemeente Goirle) 
laten in een gezamenlijke reactie weten: "We nemen de klachten van bewoners serieus en 
begrijpen dat, ondanks dat er geen overschrijding is van de gestelde normen, er toch sprake 
kan zijn van geluidshinder. Als het onderzoek definitief is, willen we op zoek naar andere 
mogelijkheden die bijdragen aan het verminderen van de ervaring van geluidsoverlast. 
Bijvoorbeeld het met beide gemeenten gezamenlijk optrekken in een lobby bij 
Rijkswaterstaat voor een stillere A58."  
 
Uit raadsinformatiebrief 15 oktober 
Vervolg  
 
Inmiddels is er een overleg geweest tussen gemeente Goirle en Tilburg om te bepalen of en 
wat voor vervolgonderzoek moet plaatsvinden. Hieruit is gebleken dat gezien de resultaten 
van het ´worst casescenario’ vervolgonderzoek niet zinvol is. 
 
• Vragen 
In de laatste raadsinformatiebrief wordt niet meer gesproken over het op zoek gaan naar 
andere mogelijkheden die bijdragen aan het verminderen van de ervaring geluidsoverlast. 
- Wil dat zeggen dat het hiermee is afgedaan en dat er door de gemeente niets meer wordt 
ondernomen zoals gesteld in de raadsinformatiebrief van 29 augustus? 
- Als dit niet juist is, wat gaat u dan verder ondernemen? 
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2. Antwoorden op vragen 
 
Vraag/antwoord 11 
Uw antwoord: in de onderzoeken waar de door u vernoemde bronnen naar verwijzen worden 
geen normen overschreden, maar worden de geluidsbelastingen bepaald. Hierbij wordt de 
voorkeurgrenswaarde overschreden, maar niet de maximale ontheffingswaarde.  
 
Vragen 
- Is het college van mening dat de voorkeursgrenswaarde minder belangrijk is, dan de 
maximale ontheffingswaarde? M.a.w. er wordt (altijd) gekeken naar de maximale 
ontheffingswaarde. 
Dat speelt niet allen hier maar bij alle (nieuwbouw) projecten, dus bijvoorbeeld ook bij 
Bacaertlant. 
- Is het college van mening dat het overschrijden van de grensvoorkeurswaarde voor de 
inwoners/ direct betrokkenen een beperking is van het woongenot? 
 
3. Vraag doortrekken geluidswal 
 
De wethouder heeft toegezegd na te zullen denken over het doortrekken van de geluidswal 
die gepland staat voor de Bakertand tot voorbij de Tilburgseweg. 
 
- Heeft wethouder Schellekens al gekeken naar de mogelijkheden om de geluidswal door te 
trekken?  
Zo ja, wat zijn de mogelijkheden? 
Zo nee, wanneer kunnen wij hierover bericht verwachten? 
 
In afwachting van uw reactie, 
 
Trix Vissers 
Fractie VVD Goirle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


